

Australian Vanadium 从澳大利亚联邦政府获得 97.3 万美元的研发退款，增加了现金余额

Australian Vanadium Ltd (ASX:AVL) 已收到澳大利亚联邦政府 2019/20 纳税年度研发税收激励计划提供的\$97.3 万元。

该自我评估计划由澳大利亚税务局和工业、科学、能源和资源部共同管理，鼓励企业从事有利于澳大利亚的研发活动，为符合条件的活动提供税收抵免。

该公司在该期间的研发工作重点是开发加工技术，从多金属矿石中生产钒，用于钒氧化还原液流电池（VRFB）和钢铁应用。

冶金试验工作一直是该项目的关键研究组成部分，目前正在进行中，还有一个关键的试点项目正在敲定。

www.proactiveinvestors.co.uk	www.proactiveinvestors.com	www.proactiveinvestors.de	www.proactiveinvestors.ru	www.proactiveinvestors.com.hk
United Kingdom	North America	Germany	Russia	China



Australian Vanadium boosts cash balance with \$973,000 R&D refund from Australian Federal Government

Australian Vanadium Ltd (ASX:AVL) has received \$973,000 from the Australian Federal Government's Research and Development tax incentive scheme for the 2019/20 tax year.

Administered jointly by the Australian Taxation Office and the Department of Industry, Science, Energy and Resources, the self-assessment scheme encourages companies to engage in R&D benefiting Australia by providing a tax offset for eligible activities.

The company's R&D work for the period was focused on development of processing techniques to produce vanadium from a polymetallic ore for vanadium redox flow batteries (VRFB) and steel applications.

Metallurgical test-work has been a key research component for this project and is ongoing, with a key pilot program currently being finalised.

www.proactiveinvestors.co.uk	www.proactiveinvestors.com	www.proactiveinvestors.de	www.proactiveinvestors.ru	www.proactiveinvestors.com.hk
United Kingdom	North America	Germany	Russia	China